
 

Trasllat de la seu central II 
  
El passat 14 de febrer vàrem convocar una assemblea al menjador de MDM 221 per explicar                
la situació del canvi de seu anunciat fa uns mesos per l’Empresa i del qual us vàrem informar                  
ja en nota publicada el 2 de novembre. 
  
En el procés utilitzat per l’empresa de recopilació de propostes no s’ha implicat a la               
Representació Legal dels Treballadors, més enllà d’informar-nos de les decisions una           
vegada preses. Som conscients que l’empresa no té la obligació de negociar aquest trasllat,              
però creiem que hagués estat positiu incloure a la RLT des del principi. Encara i així si voleu                  
canalitzar les vostres propostes i comentaris, només us heu de dirigir a aquest Comitè, tal               
com vàrem fer a l‘assemblea al recollir els vostres comentaris i diferents propostes que              
plantejarem a l’Empresa en les properes reunions. 
  
Us vàrem informar també de les dues reunions que hem mantingut fins el moment amb la                
Direcció de RRHH. 
  
En la primera reunió l’Empresa va fer un plantejament general del projecte mentre que el               
Comitè ja vàrem presentar una sèrie de propostes sobre mobilitat, modificacions horàries,            
beneficis socials i avantatges, informació que us vàrem transmetre en la nota esmentada             
anteriorment. 
  
En la segona reunió, centrada exclusivament en el tema de mobilitat la empresa ens va               
comunicar les dues millores que posaria en marxa: 
● Ampliació en 100 places de pàrquing de les 125 actuals 
● Servei de llançadora des de l’estació de Sants mentre la parada de la línia de metro                
L10 que hi ha davant de la Torre Esteve no sigui operativa 
  
L’Empresa no va acceptar cap de les propostes que es van plantejar des del Comitè               
d’Empresa. Alguna d’elles, com el ticket transport no suposen cost econòmic directe per             
l’empresa i sí un possible estalvi, fins a 1500€ anuals, pels treballadors i treballadores. La               
negativa a acceptar la proposta es basa senzillament en la gestió que suposa aquest              
sistema. 
  
Hem sol·licitat una tercera reunió per parlar de modificacions sobre l’horari. 
  
Us recordem que podeu utilitzar l’APP de la Secció Sindical de CCOO de Laboratoris Dr.               
Esteve per accedir a tots el comunicats i informacions d’interès. Per més informació sobre              
l’APP visiteu la plana http://labesteve.ccoo.cat 
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